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ΑΧΤΣΙΟΓΛΟΥ ΕΦΗ : ΟΛΟΚΛΗΡΩΘΗΚΕ Η ΕΠΙΤΥΧΗΜΕΝΗ ΕΠΙΣΚΕΨΗ ΤΗΣ ΣΤΟΝ
Ν.ΠΕΛΛΑΣ -ΦΩΤΟ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
Στο πλαίσιο των εξορμήσεων της Κ.Ο της Νέας Αριστεράς σε όλη την Ελλάδα , η βουλεύτρια
της Νέας Αριστεράς,Έφη Αχτσιόγλου,  επισκέφθηκε το Νομό Πέλλας το τριήμερο 21-22-23
Ιανουαρίου, πραγματοποιώντας μια σειρά συναντήσεων με θεσμικούς φορείς, ενώ παράλληλα
αποτέλεσε εισηγήτρια των Ανοιχτών Συνελεύσεων που πραγματοποίησε η Νέα Αριστερά
Ν.Πέλλας σε Γιαννιτσά και Έδεσσα.  
Συγκεκριμένα : 
Στις 21/1 , κατά την επίσκεψή της στην Αλμωπία  συναντήθηκε με τον Δήμαρχο Νίκο
Παρούτογλου, αντιδημάρχους του Δήμου Αλμωπίας , τον πρόεδρο της Δημοτικής Επιχείρησης
Λουτρών Πόζαρ , τον πρόεδρο και τον αντιπρόεδρο της ΔΕΥΑ και  τον πρόεδρο του Τοπικού
της Αριδαίας .
Επίσης στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου, η Έφη Αχτσιόγλου,  απάντησε σε ερωτήσεις
δημοσιογράφων της Πέλλας. 
Στην συνέχεια, συνοδευόμενη από στελέχη της Νέας Αριστεράς, συναντήθηκε με τον Αγροτικό
Συνεταιρισμό Μεγαπλατάνου,όπου άκουσε  τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι αγρότες
της περιοχής της Αλμωπίας.
Πέραν των άλλων δεσμεύτηκε να κάνει παρέμβαση στη Βουλή για να εκπονηθεί από τον
ΟΑΕΔ ειδικό πρόγραμμα για την στήριξη τουλάχιστον των ασφαλιστικών εισφορών των
εργατών γης για να διευκολυνθούν οι αγρότες στην εξεύρεση εργατικών χεριών. 
Κατόπιν επισκέφθηκε την ΑΣΣΠΑ Συνεργασία Παραγωγών Αλμωπίας που ενημερώθηκε για τα
προβλήματα της αλλά και για την πρωτοπόρα δουλειά τους στην τυποποίηση και άμεση
εξαγωγή των παραγόμενων προϊόντων τους. 
Τέλος συναντήθηκε με τον σύλλογο Ξενοδόχων και τον σύλλογο ενοικιαζόμενων δωματίων
που ενημερώθηκε για τα σημαντικά προβλήματα που αντιμετωπίζουν με το ενεργειακό κόστος,
την έλλειψη χρηματοδοτικών εργαλείων, την μη συμπερίληψή τους στα ΕΣΠΑ και στο Ταμείο
Ανάκαμψης, τα προβλήματα με εξεύρεση εργαζομένων και πολλά άλλα.
Στις 22/1,  κατά την επίσκεψή της στα Γιαννιτσά συναντήθηκε με τον Δήμαρχο Πέλλας  κ.
Στάθη Φουντουκίδη , ενώ στην συνέχεια παρευρέθηκε σε  σύσκεψη φορέων με την παρουσία
του περιφερειακού συμβούλου Φώτη Χατζόγλου.
Στην σύσκεψη πήραν μέρος:
• ο Δικηγορικός σύλλογος Γιαννιτσών , οι εκπρόσωποι των δικαστικών υπάλληλων και η
προϊστάμενη του πρωτοδικείου Γιαννιτσών .
• Εκπρόσωπος του σωματείου εργαζομένων στο νοσοκομείο Γιαννιτσών .
• Ο πρόεδρος του εμπορικού συλλόγου Γιαννιτσών . 
• Το σωματείο εργαζομένων στην ΔΕΥΑΠ με τον πρόεδρο του.
• Ο Προέδρος του Συλλόγου Τριγενών .
• Εκπρόσωπος της Πρωτοβουλίας Πολίτων Για Το Σιδηροδρομικό Δίκτυο Ν Πέλλας και του
Δίκτυο πολιτών για το περιβάλλον Ν. Πέλλας 
• Εκπρόσωποι του σωματείου συνταξιούχων ΙΚΑ  και την διοίκηση του εργατικού κέντρου που
εκπροσώπησαν η πρόεδρος Ζουρνατζίδου Θεανώ, η αντιπρόεδρος Καραπά Δέσποινα και η
Σαλτσίδου Μάρθα μέλος.
 
Στις 23/1,  κατά την επίσκεψή της στην Έδεσσα , συναντήθηκε με τον Διοικητή του Γενικού
Νοσοκομείου Έδεσσας, ενώ στην συνέχεια παρευρέθηκε σε  σύσκεψη φορέων στο Εργατικό

https://www.tastv.gr/article/ahtsiogloy-efi-oloklirothike-i-epityhimeni-episkepsi-tis-ston-npellas-foto


http://www.tastv.gr/

 Publication date: 24/01/2024 21:13

 Similar Stats ranking (Greece): 17341

 link

Κέντρο  .
Στην σύσκεψη πήραν μέρος:
Ο πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου .
Ο πρόεδρος του Εμπορικού Συλλόγου Έδεσσας.
Ο πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Πέλλας του Πανελλήνιου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών.
Ο πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομένων της Περιφερειακής Ενότητας Πέλλας.
Εκπρόσωπος των συνταξιούχων ΕΦΚΑ Έδεσσας.
Η Συντονιστική του Νοσοκομείου Έδεσσας SOS
Εκπρόσωπος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων Εργαζόμενων σε ψυγεία,
διαλογητήρια , κονσερβοποιεία και λοιπούς συναφείς κλάδους .
Εκπρόσωποι του Αγροτικού Συλλόγου Σκύδρας. 
 
Η προγραμματισμένη συνάντηση με τον Δήμαρχο Έδεσσας δεν πραγματοποιήθηκε λόγω
έκτακτης υποχρέωσης του Δημάρχου. Η Νέα Αριστερά και ο Δήμαρχος Έδεσσας δεσμεύτηκαν
για την υλοποίηση συνάντησης στο άμεσο μέλλον .
 
Τέλος η Έφη Αχτσιόγλου ολοκλήρωσε την περιοδεία της στο Ν. Πέλλας με την επίσκεψη της
στην Σκύδρα και συγκεκριμένα , στην Δήμαρχο Σκύδρας κα Κατερίνα Ιγνατιάδου, παρουσία
των αντιδημάρχων και δημοτικών συμβούλων του Δήμου και του προέδρου της ΔΕΥΑ
Σκύδρας  .
 
Η Έφη Αχτσιόγλου δεσμεύτηκε σε πρωτοβουλίες προς την κατεύθυνση της προώθησης των
σοβαρών θεμάτων που απασχολούν τους Δημάρχους και τους φορείς που επισκέφθηκε,
διαβεβαιώνοντας  ότι θα συνδράμει με κάθε δυνατό τρόπο για την ανάδειξη και την επίλυση
τους.
Όπως χαρακτηριστικά τόνισε σε δήλωση της στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης«τα
προβλήματατων κατοίκων στο Ν.Πέλλας μπορούν πραγματικά να έχουν άμεσες λύσεις αν η
κεντρική πολιτική σκήνη ασχοληθεί με αυτά και έχει την διάθεση να τα επιλύσει. Αυτά που
ζητούν οι πολίτες της Πέλλας είναι στοιχειώδη δικαιώματα που θα διευκολύνουν την
καθημερινότητα τους. Δεν ζητούν χάρες ή εξυπηρετήσεις. Είναι βασική ανάγκη να παραμείνει
το Πρωτοδικείο των Γιαννιτσών ενεργό , για να μπορέσει να διατηρηθεί η οικονομική
δραστηριότητα στην περιοχή και γιατί καλύπτει ένα τεράστιο όγκο υποθέσεων και πληθυσμού.
Τα νοσοκομεία, σε Γιαννιτσά και Έδεσσα, έχουν υποστεί μια τεράστια υποβάθμιση. Στο
νοσοκομείο των Γιαννιτσών δεν υπάρχουν οι στοιχειώδεις ειδικότητες , ενώ το νοσοκομείο της
Έδεσσας έχει ένα θλιβερό ρεκόρ θανάτων την περίοδο της πανδημίας , ακριβώς λόγω της
έλλειψης ιατρικού προσωπικού. Η βασική ενίσχυση, μισθολογική των γιατρών , για να
δημιουργηθούν κίνητρα στις προσλήψεις, θα μπορούσε σίγουρα να δώσει μια νέα ποιότητα
στην παροχή υπηρεσιών δημόσιας περίθαλψης. Ο αγροτικός κόσμος ζητάει τα στοιχειώδη.
Ζητάει  στήριξη προκειμένου να αντιμετωπίσει το δυσθεώρητο ενεργειακό κόστος αλλά και τις
βασικές αποζημιώσεις που δικαιούνταιαπό τις περσινές καταστροφές και τις οποίες ουδέποτε
έχουν λάβει. Και φυσικά το συγκοινωνιακό που μένει εξαιρετικά απαρχαιωμένο ,
δημιουργώντας επικίνδυνες συνθήκες μετακίνησης αλλά και στερώντας την δυνατότητα αυτές
οι περιοχές, που  έχουν τουριστική ανάπτυξη,   να μπορεί κανείς να έχει πρόσβαση σε αυτές, 
με έναν εύκολο και ασφαλή τρόπο. . Όπως θα ήταν για παράδειγμα το σιδηροδρομικό δίκτυο
που θα συνέδεε την Θεσσαλονίκη , τα Γιαννιτσά και την Έδεσσα. Στην Νέα Αριστερά θα
βρεθούμε παντού στην Ελλάδα, για να συζητήσουμε με τους φορείς και τους κατοίκους , τους
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ενεργούς πολίτες , τα προβλήματα της κάθε περιοχής . Θα επιμείνουμε να έρθουν αυτά στο
επίκεντρο της πολιτικής συζήτησης   και να υπάρξουν άμεσες λύσεις για να βελτιωθεί η
καθημερινότητα . Αυτό είναι εξάλλου και η ουσία της πολιτικής»     
           
                                                                                               
                                                                                                ΝΕΑ ΑΡΙΣΤΕΡΑ - Ν.ΠΕΛΛΑΣ
 
 
Πολιτική

https://www.tastv.gr/article/ahtsiogloy-efi-oloklirothike-i-epityhimeni-episkepsi-tis-ston-npellas-foto


https://www.pellanews.gr/

 Publication date: 24/01/2024 19:40

 Similar Stats ranking (Greece): 3867

 https://www.pellanews.gr/h-nea-aristera-pellas-gia-tin-episkepsi-achtsiogloy-140819

H Nέα Αριστερά Πέλλας για την επίσκεψη Αχτσιόγλου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στέφανος Μίντζας
Στο πλαίσιο των εξορμήσεων της Κ.Ο της Νέας Αριστεράς σε όλη την Ελλάδα , η
βουλεύτρια της Νέας Αριστεράς ,Έφη Αχτσιόγλου, επισκέφθηκε το Νομό Πέλλας το
τριήμερο 21-22-23 Ιανουαρίου, πραγματοποιώντας μια σειρά συναντήσεων με θεσμικούς
φορείς, ενώ παράλληλα αποτέλεσε εισηγήτρια των Ανοιχτών Συνελεύσεων που
πραγματοποίησε η Νέα Αριστερά Ν. Πέλλας σε Γιαννιτσά και Έδεσσα.
Συγκεκριμένα :
Στις 21/1 , κατά την επίσκεψή της στην Αλμωπία συναντήθηκε με τον Δήμαρχο Νίκο
Παρούτογλου, αντιδημάρχους του Δήμου Αλμωπίας , τον πρόεδρο της Δημοτικής
Επιχείρησης Λουτρών Πόζαρ , τον πρόεδρο και τον αντιπρόεδρο της ΔΕΥΑ και τον
πρόεδρο του Τοπικού της Αριδαίας .
Επίσης στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου, η Έφη Αχτσιόγλου, απάντησε σε
ερωτήσεις δημοσιογράφων της Πέλλας.
Στην συνέχεια, συνοδευόμενη από στελέχη της Νέας Αριστεράς, συναντήθηκε με τον
Αγροτικό Συνεταιρισμό Μεγαπλατάνου, όπου άκουσε τα προβλήματα που
αντιμετωπίζουν οι αγρότες της περιοχής της Αλμωπίας.
Πέραν των άλλων δεσμεύτηκε να κάνει παρέμβαση στη Βουλή για να εκπονηθεί από τον
ΟΑΕΔ ειδικό πρόγραμμα για την στήριξη τουλάχιστον των ασφαλιστικών εισφορών των
εργατών γης για να διευκολυνθούν οι αγρότες στην εξεύρεση εργατικών χεριών.
Κατόπιν επισκέφθηκε την ΑΣΣΠΑ Συνεργασία Παραγωγών Αλμωπίας που ενημερώθηκε
για τα προβλήματα της αλλά και για την πρωτοπόρα δουλειά τους στην τυποποίηση και
άμεση εξαγωγή των παραγόμενων προϊόντων τους.
Τέλος συναντήθηκε με τον σύλλογο Ξενοδόχων και τον σύλλογο ενοικιαζόμενων
δωματίων που ενημερώθηκε για τα σημαντικά προβλήματα που αντιμετωπίζουν με το
ενεργειακό κόστος, την έλλειψη χρηματοδοτικών εργαλείων, την μη συμπερίληψή τους
στα ΕΣΠΑ και στο Ταμείο Ανάκαμψης, τα προβλήματα με εξεύρεση εργαζομένων και
πολλά άλλα.
Στις 22/1, κατά την επίσκεψή της στα Γιαννιτσά συναντήθηκε με τον Δήμαρχο
Πέλλας κ. Στάθη Φουντουκίδη , ενώ στην συνέχεια παρευρέθηκε σε σύσκεψη φορέων
με την παρουσία του περιφερειακού συμβούλου Φώτη Χατζόγλου.
Στην σύσκεψη πήραν μέρος:
• ο Δικηγορικός σύλλογος Γιαννιτσών , οι εκπρόσωποι των δικαστικών υπάλληλων και η
προϊστάμενη του πρωτοδικείου Γιαννιτσών .
• Εκπρόσωπος του σωματείου εργαζομένων στο νοσοκομείο Γιαννιτσών .
• Ο πρόεδρος του εμπορικού συλλόγου Γιαννιτσών .
• Το σωματείο εργαζομένων στην ΔΕΥΑΠ με τον πρόεδρο του.
• Ο Προέδρος του Συλλόγου Τριγενών .
• Εκπρόσωπος της Πρωτοβουλίας Πολίτων Για Το Σιδηροδρομικό Δίκτυο Ν Πέλλας και
του Δίκτυο πολιτών για το περιβάλλον Ν. Πέλλας
• Εκπρόσωποι του σωματείου συνταξιούχων ΙΚΑ και την διοίκηση του εργατικού
κέντρου που εκπροσώπησαν η πρόεδρος Ζουρνατζίδου Θεανώ, η αντιπρόεδρος Καραπά
Δέσποινα και η Σαλτσίδου Μάρθα μέλος.
Στις 23/1, κατά την επίσκεψή της στην Έδεσσα , συναντήθηκε με τον Διοικητή του
Γενικού Νοσοκομείου Έδεσσας, ενώ στην συνέχεια παρευρέθηκε σε σύσκεψη φορέων
στο Εργατικό Κέντρο .
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Στην σύσκεψη πήραν μέρος :
 Ο πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου .
 Ο πρόεδρος του Εμπορικού Συλλόγου Έδεσσας.
 Ο πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Πέλλας του Πανελλήνιου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών.
 Ο πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομένων της Περιφερειακής Ενότητας Πέλλας.
 Εκπρόσωπος των συνταξιούχων ΕΦΚΑ Έδεσσας.
 Η Συντονιστική του Νοσοκομείου Έδεσσας SOS
 Εκπρόσωπος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων Εργαζόμενων σε ψυγεία,
διαλογητήρια , κονσερβοποιεία και λοιπούς συναφείς κλάδους .
 Εκπρόσωποι του Αγροτικού Συλλόγου Σκύδρας.
Η προγραμματισμένη συνάντηση με τον Δήμαρχο Έδεσσας δεν πραγματοποιήθηκε λόγω
έκτακτης υποχρέωσης του Δημάρχου. Η Νέα Αριστερά και ο Δήμαρχος Έδεσσας δεσμεύτηκαν
για την υλοποίηση συνάντησης στο άμεσο μέλλον .
Τέλος η Έφη Αχτσιόγλου ολοκλήρωσε την περιοδεία της στο Ν. Πέλλας με την επίσκεψη της
στην Σκύδρα και συγκεκριμένα , στην Δήμαρχο Σκύδρας κα Κατερίνα Ιγνατιάδου, παρουσία
των αντιδημάρχων και δημοτικών συμβούλων του Δήμου και του προέδρου της ΔΕΥΑ
Σκύδρας .
Η Έφη Αχτσιόγλου δεσμεύτηκε σε πρωτοβουλίες προς την κατεύθυνση της προώθησης των
σοβαρών θεμάτων που απασχολούν τους Δημάρχους και τους φορείς που επισκέφθηκε,
διαβεβαιώνοντας ότι θα συνδράμει με κάθε δυνατό τρόπο για την ανάδειξη και την επίλυση
τους .
Όπως χαρακτηριστικά τόνισε σε δήλωση της στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης «τα προβλήματα
των κατοίκων στο Ν.Πέλλας μπορούν πραγματικά να έχουν άμεσες λύσεις αν η κεντρική
πολιτική σκήνη ασχοληθεί με αυτά και έχει την διάθεση να τα επιλύσει. Αυτά που ζητούν οι
πολίτες της Πέλλας είναι στοιχειώδη δικαιώματα που θα διευκολύνουν την καθημερινότητα
τους.
Δεν ζητούν χάρες ή εξυπηρετήσεις. Είναι βασική ανάγκη να παραμείνει το Πρωτοδικείο των
Γιαννιτσών ενεργό , για να μπορέσει να διατηρηθεί η οικονομική δραστηριότητα στην περιοχή
και γιατί καλύπτει ένα τεράστιο όγκο υποθέσεων και πληθυσμού. Τα νοσοκομεία, σε Γιαννιτσά
και Έδεσσα, έχουν υποστεί μια τεράστια υποβάθμιση. Στο νοσοκομείο των Γιαννιτσών δεν
υπάρχουν οι στοιχειώδεις ειδικότητες , ενώ το νοσοκομείο της Έδεσσας έχει ένα θλιβερό ρεκόρ
θανάτων την περίοδο της πανδημίας , ακριβώς λόγω της έλλειψης ιατρικού προσωπικού. Η
βασική ενίσχυση, μισθολογική των γιατρών , για να δημιουργηθούν κίνητρα στις προσλήψεις,
θα
μπορούσε σίγουρα να δώσει μια νέα ποιότητα στην παροχή υπηρεσιών δημόσιας περίθαλψης.
Ο
αγροτικός κόσμος ζητάει τα στοιχειώδη. Ζητάει στήριξη προκειμένου να αντιμετωπίσει το
δυσθεώρητο ενεργειακό κόστος αλλά και τις βασικές αποζημιώσεις που δικαιούνται από τις
περσινές καταστροφές και τις οποίες ουδέποτε έχουν λάβει. Και φυσικά το συγκοινωνιακό που
μένει εξαιρετικά απαρχαιωμένο , δημιουργώντας επικίνδυνες συνθήκες μετακίνησης αλλά και
στερώντας την δυνατότητα αυτές οι περιοχές, που έχουν τουριστική ανάπτυξη, να μπορεί
κανείς να έχει πρόσβαση σε αυτές, με έναν εύκολο και ασφαλή τρόπο. . Όπως θα ήταν για
παράδειγμα το σιδηροδρομικό δίκτυο που θα συνέδεε την Θεσσαλονίκη , τα Γιαννιτσά και την
Έδεσσα. Στην Νέα Αριστερά θα βρεθούμε παντού στην Ελλάδα, για να συζητήσουμε με τους
φορείς και τους κατοίκους , τους ενεργούς πολίτες , τα προβλήματα της κάθε περιοχής . Θα
επιμείνουμε να έρθουν αυτά στο επίκεντρο της πολιτικής συζήτησης και να υπάρξουν άμεσες
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λύσεις για να βελτιωθεί η καθημερινότητα . Αυτό είναι εξάλλου και η ουσία της πολιτικής»
ΝΕΑ ΑΡΙΣΤΕΡΑ
Ν.ΠΕΛΛΑΣ
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